

Luxury Watch Brand begins with a Mediterranean Love Story 浪漫邂逅 创立瑰丽名表品牌



Remo Bertolucci, coming from the region of Pisa fell in love with a young Swiss woman holidaying in Forte dei Marmi. They met, the thunderbolt was immediate and the young Remo followed her to Switzerland and joined the in-law's family watch business founded since 1911.

Born from this marvelous love story on the coasts of the Italian Riviera, Bertolucci has become the most Italian of Swiss watch brands. It has achieved the perfect blend of Italian inspiration and Swiss know-how.

Bertolucci has evolved as one of the world's leading up-market luxury watch brands. The distinctive design and unchallenged craftsmanship earn Bertolucci its high reputation. Besides Regular Palace Order from Members of the OPEC (Organization of the Petroleum Exporting Countries), celebrities, socialists, artists and trendsetters all over the world are the great testimony to the success of the brand.



a. GIOCO

19K white gold case fully paved in an invisible setting with 111 white & black baguette-diamonds
Top Wesselton (11.53 ct),
HK\$1,200,000 (Made to Order) (江流系列)
19K白金表壳镶嵌111颗长方形切割白钻及黑钻
(11.53卡)

b. SERENA GARBO Lady

Stainless steel case with the option of 18K rose gold, curved white silvered opalin dial with an off-centred sunray pattern in fuchsia, navy blue, dark brown and orange/purple shiny alligator & matt calf leather strap.
HK\$15,000 (Stainless Steel) (千禧系列)
HK\$33,500 (Rose Gold) (玫瑰金)
千禧倾城18K玫瑰金表壳，弧形白金表壳表壳
镶嵌紫晶、具乌红水晶/深蓝色/橘黄色/黑
何色皮胶/鳄鱼牛皮表带

原籍意大利的品牌创办人Remo Bertolucci于一次偶然机会下，在意大利海滨遇上来自瑞士手表匠家族的Pierrette，两人一见钟情。其后，Remo更随女方回瑞士家乡，并加入她家族始创于1911年的钟表生意，而品牌的基石便由此孕育出来。

瑞士腕表品牌Bertolucci「百悦名表」的诞生正是源自一场美丽的邂逅，结合意大利无限创作灵感与瑞士专业的精湛工艺，成就出隽丽時計。



独特的设计与超凡的工艺，让Bertolucci「百悦名表」赢得高度评价。除了石油输出国组织国家的皇室成员，世界各地的商界名人、影视红星、专业人士及时尚潮人等都是Bertolucci「百悦名表」的爱戴者，是品牌辉煌成就的最好证明。

Bertolucci「百悦名表」：
1/F, Manning House,
48 Queen's Road Central, Hong Kong
香港中环皇后大道中48号万丰大厦1楼
Enquiry Hotline 查询电话：2537 6133